
Referat årsmøte Noonanforeningen 2023 
 
1.Valg av ordstyrer 
 Stig Nikolaisen ble valgt 
 
2. Valg av referent 
 Øyvind Kristensen ble valgt 
 
3. Valg av to til å signere(godkjenne) referatet 
 Unni Meling og Gro Thoresen ble valgt 
 
4. Valg av tellekorps 
 Kai Holmen og Mally Therese Lillebekk ble valgt 
 
5. Godkjennelse av innkalling og saksliste 
 Innkalling og saksliste ble godkjent 
 
6. Innkomne saker fra medlemmer: 

a. Er det mulig å kunne reise alene på ungdomstur med foreningen når det gjelder 
den med diagnose? 
Vemund Kjørsvik redegjorde for saken og la frem styrets anbefaling; Styret anbefaler 
at man fortsetter med gjeldende regelverk. 
Styrets anbefaling ble fulgt og godkjent. 
 

7. Årsberetning 2022 
Vemund Kjørsvik presenterte årsberetningen for 2022. Ingen innsigelser, men det kom 
noen innspill: 
- Det er ønskelig med likeperson og årsmøte samme helg 
- Det bør være mulig med deltakelse på årsmøtet via Teams 
- Dato for årsmøtet bør fastsettes tidlig 
 

8. Regnskap 2022 
Einar Fiksen presenterte regnskapet og revisors beretning for 2022. Regnskap og 
revisors beretning ble godkjent. 

 
9. Budsjett 2023 

Einar Fiksen presenterte budsjettet for 2023. Styrets forslag ble endret på 3 punkter: 
- Det var en feilføring som ble rettet opp på utgiftssiden i forhold til sommerleir for 
barn. Styret hadde satt opp kr. 40 000,- og hadde glemt å føre opp kr. 260 000,- tildelt 
fra BufDir. Dette ble rettet slik at totalen ble kr. 300 000,- i utgifter for sommerleiren. 
- Styret foreslo kr. 250 000,- til sydenturen. Årsmøtet ønsket å øke dette til kr. 
350 000,-. 
- Styret foreslo kr. 250 000,- til ungdomsturen. Årsmøtet ønsket å øke dette til kr. 
300 000,-. 
Budsjettet for 2023 ble vedtatt med de endringene som er nevnt ovenfor. 

 



10. Saker fra styret 
 a. Fagråd 

Judith Seim Røksund presenterte styrets arbeid med muligheten for fagråd i året som 
gikk. Styrets anbefaling var å vente med fagråd og heller satse på likepersonarbeidet. 
Styrets anbefaling ble godkjent. 

  
b. Vedtektsendring 
Vemund Kjørsvik presenterte endringer i vedtektenes pkt. 6 og 12. Pkt. 6 gikk på 
endringer i forhold til ungdomsrepresentant og vararepresentant. Begge blir valgt for 
1 år. Pkt. 12 gjaldt statens krav om at foreningen må spesifisere i vedtektene hvem de 
økonomiske midlene foreningen har skal tilfalle i tilfelle oppløsning. Styrets forslag var 
at disse midlene skulle tilfalle stiftelsen Frambu. Vedtektsendringene ble godkjent. 

  
c. «Bruksanvisning» for foreningens arrangementer 

 Vemund Kjørsvik redegjorde for hvorfor dette arbeidet ikke var gjort. 
 
11. Medlemskontingent kr. 50,-  

Styret foreslår å beholde denne. Dette ble godkjent. 
 
13. Valg 

Kristin Kjørsvik var foreslått som leder. Hun hadde to kriterier for å stille som 
kandidat: 
- Hun vil kun velges for 1 år 
- Hun vil ha årsmøtets godkjennelse for å kunne diskutere styresaker med Vemund 

Kjørsvik, som da har taushetsplikt om det som diskuteres 
Årsmøtet valgte Kristin med disse forbeholdene. 
 
Kandidater som styremedlemmer var: 
Einar Fiksen (gjenvalg) 
Nina Moberg Hauge 
Valgt ved akklamasjon 
 
Gry Offernes og Judith Seim Røksund var ikke på valg i år. 
 
Ungdomsrepresentant: 
Gabrielle Førde Teigen 
Valgt ved akklamasjon 
 
Vararepresentant: 
Marianne Lium 
Valgt ved akklamasjon 
 
Valgkomite: 
Valgkomiteen for 2022 tok gjenvalg og ble valgt ved akklamasjon (Stig Nikolaisen, 
Sten Viggo Teigen og Ola Halden). 
 
 



 
Gro Thoresen      Unni Meling 
 

 
            


